

شهادة خبرة

Certificate Of Employment

This is to certify that Mr (Mohammed Abdulbari Al-Hamoodi) bearer of ID number (010087274) was employed by in the position of Manager of Public Relations and Marketing

بهذا نشهد بأن السيد (محمد عبدالباري عبدالله الحمودي) - (يمني) الجنسية بموجب بطاقة أحوال رقم (010087274) قد عمل لدينا بالجامعة بوظيفة مدير العلاقات العامة والتسويق

During the period of his employment extended from 22-04-2012, to 22-6-2013 He displayed a high standard of performance, and was known to be an employee with excellent attitude to his work, initiative, and sincere.

وخلال فترة عمله الممتدة من تاريخ (2012-04-22) حتى (2013-6-22)، عُرف المذكور على أنه موظف مجد، وذو قدرات عملية جيدة، مخلص في عمله ويحظى باحترام كبير من قبل رؤسائه وزملائه على حد سواء.

He demobbed on his (Termination by mutual consent) and he released the tip and received all his dues we wish her all the best in her future endeavors. I am sure that she will bring along with her the same level of professionalism, and will be an asset to any organization intending to employ him.

هذا وقد جاء انتهاء عقد عمله معنا بسبب (إنهاء خدمته بالتراضي) وقد أخلي طرفه لدينا واستلم جميع مستحقاته ونحن إذ نتمنى له كل التوفيق والنجاح في حياته العملية المقبلة، ونزكي فيه علو الهمة والانضباط وواقفون من أنه سينقل معه نفس درجة الأداء والإخلاص حيث حل وسيكون رصيماً جيداً لجهة العمل التي ترغب في توظيفه.

مدير شؤون الموظفين

HR Manager

المدير المباشر

Direct Manager